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 2019 דצמבר 15          
  19-10מן המניין  ישיבת מועצה הנדון :   

 
 .במשרדי המועצה המקומית 19:04 י"ז טבת תש"פ בשעה  15.12.19  -ה א'הישיבה התקיימה ביום 

 :משתתפים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חברת מועצה  –יפה -רוית סנדלר

 חבר מועצה – ליאור בז

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 על סדר היום:

ליווי מקצועי  – 3740החלטת ממשלה  –התחייבות מימון התוכנית לפיתוח מצוינות ארגונית  .1

 מימון משרד הפנים(. % 100)  ₪ 700,000 –

פעולות  – 3740החלטת ממשלה  –התחייבות מימון התוכנית לפיתוח מצוינות ארגונית   .2

 מימון משרד הפנים (. 100%)  ₪ 1,050,000–תומכות 

אישור   לראש המועצה לנהל מו"מ להשכרת חנויות  בסמטת האומנויות ככל שהליך  .3

)ח( לתוספת הרביעית לצו המועצות  22ז לא יניב מציעים.)על פי הוראות סעיף המכר

 המקומיות(

 .2020ישיבות מועצה לשנת אישור טבלת מועדי  .4

 דיווח פעילות מרכז קהילתי לאורך השנה. .5

 .שונות .6

 .דיווחים .7

 

 נדון והוחלט: 

 .9-19 בקשה לתיקון הפרוטוקול

 אבקש שתבהיר מה תרצה לתקן. דוד:

שמות של נציגים וגדעון ציון לא הוזכר, צריך להוסיף כאחד הנציגים. מרגיש שהשם  3הגשנו : ליאור

שמות, לקחתם שניים במקום לבחור שניים אחרים. גדעון וחיים הם הנציגים  3הושמט. הגשנו 

 מבחינתנו.

 מתוך סך הנציגים וכך עשינו. 5ולה להצביע על מליאה יכ דוד:

 יפויות, השמות הוגשו בכתב ללא סדר עדיפויות מבחינתנו.אתם קבעתם את סדר העד איריס:

 נוכחים:  

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –ליאור עמר 

 מנכ"ל המועצה –קובי נגר 
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 : גדעון צריך להיות רשום בפרוטוקול כאחד מהנציגים שלנו.ליאור

צוג נשי אז יואתם לא הכנסתם אצלכם יאנחנו לא קבענו את הסדר, בגלל שחייבים אישה  איריס:

 בחרתם את הסדר.

ושאלתי יזמתי איתך שיחה ליאור אני אישית שמות, זה היה הסדר שלכם.  2: שלחתם יום קודם אבי

 למה לא שמת את גדעון ציון ואז החלטתם להוסיף, בגלל זה הוא היה שלישי ואחרון ולא נכנס.

 לא משנה מתי שמתי את שלושת השמות. :ליאור

אתם אחד מהשלושה והעליתם את תם מעלים, לא הוצ: לפני ההצבעה שאלתי אתכם את מי אאבי

 גדעון במקום.

 : לא אמרתם שצריך רק שניים, לא הייתה הסכמה על זה.איריס

ליאור קואליציה. אני שואל, האם במהלך הדיון אמרת  3אופוזיציה  2: לפי חוות דעת יועמ"ש דוד

 "אני רוצה גדעון ציון ולא את..." נשמע את ההקלטה.

 תה, נשמע את ההקלטה ונשנה בהתאם.רוית אמרה שזה לא על דע קובי:

לא נתנו סדר עדיפויות, תעשי הפרדה השם צריך להופיע כאחד השם עלה גם במצגת,  ליאור:

 המועמדים ונרשם בסדר יום.

 שהצביעו הם אלה שעולים.שמות בסוף על מי  10גם אם היו  :דוד

 במטולה.: עד ההצבעה השם צריך להיות רשום. אני בעד מועצה דתית ליאור

ה לפגוע, הפרוטוקול צריך לשקף את מה שהיה וונ, אין לי שום כבמייל שכתבתי : הייתה אי הבנהאפי

 קובי יצליב את זה מול ההקלטה. בישיבה, ממוקד, תרשום על הפרוטוקול עצמו איפה תרצה לתקן.

 : מסביר את מורכבות הפרוטוקול. אף אחד לא מופיע בתוך הפרוטוקול שמית.קובי

: אתה לא מפריד את סדר היום מהפרוטוקול, הנושאים הם חלק. המייל ששלחתי לך עדכנת ליאור

 במלל? אחד צריך להוסיף אותו למעומדים לסדר היום ושני להוסיף אותו להצבעה.

 ד שבוע הבא.ו: נגיש את התיקון עאיריס

 : שווה לדבר על חשיבות הפרוטוקול, שרק עיקרי הדברים יכתבו.קובי

 מדים שאתם מציעים צריכים להיות על דעת שלושתכם?: המועדורית

 : לא, התחלקנו, אבל אם אתם רוצים אישה, אז תבחרו אתם.איריס

גדעון צריך להיות רשום כי הוא עלה שורה תחתונה, כולנו חושבים שצריך פה מועצה דתית,  ליאור:

צריכה  נציגי המועצה יע להסכמה גם מול משרד הדתות. עלהנושא של השמות, הלוואי ונצליח להג

 הסכמה של פ"א. להיות

אין לפי החוק : לא מסכים, לא חייב פ"א. נתתי חוות דעת כתובה. הסכמה זה הדבר הכי טוב. יועמ"ש

 צורך בהסכמה פ"א.

 : זה מה שאומר החוק, גם בדקתי מול משרד הדתות.ליאור
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 ף קדימה, ישיבה הבאה נעלה את זה?דחובוא נ אבי:

 על זה. : אפשר לדברליאור

ליאור יעלה בתוך שבוע עד שבועיים את מה הוא רוצה לתקן בפרוטוקול לדבריו ובהתאם  דוד:

 להקלטה נחליט אם משנים או לא.

 התחייבות מימון התוכנית לפיתוח מצוינות ארגונית  :1לסעיף 

, חוסר במשרות אל השירות איכותטיוב , כ"א מכרז ליועץ חיצוני שיבנה תוכנית עובדים: טיוב דוד:

 מול תקנים. 

 התחייבות מימון התוכנית לפיתוח מצוינות ארגונית :2לסעיף 

קבלת תוכנית מסודרת לגבי הרשויות, טיוב וסביבת עבודה, נגישות. בשלב ב' לאחר שהיועץ  דוד:

אנחנו בונים ביחד את התוכנית עם היועץ,  אש"ח. 800יציג את ההמלצות למשרד הפנים נקבל עוד 

 מישהו לדוגמא שממלא קולות קוראים ועוד משרות שנוכל להוסיף.ן אי

 : שלא יהיה מנוגד לתוכנית ההבראה.איריס

משרד הפנים ימצא את הדרך לתקצב את המשרות. רעיון אנחנו לא בתוכנית הבראה, : אין קשר, דוד

 לקבל כסף לעוד עובדים, קורסים.

 : זה מבורך.ליאור

 החלטה:

 מאושר פ"א.

  אישור לראש המועצה לנהל מו"מ להשכרת חנויות  בסמטת האומנויות: 3לסעיף 

גדול. נשארו  1-חדרים קטנים ו 4מציעים.  3: דנו על שני מכרזים, גדר וסמטת האומנויות. הגישו אבי

שניים. האומדן היה על סמך שמאי. ועדת המכרזים המליצה למליאה להסמיך את ראש המועצה 

 להערכת השמאי שניתנה. ףפולנהל מו"מ בכ

 : מול מי מנהלים מו"מ?ליאור

 לנהל מו"מ.: אם מחר בבוקר יגיע מישהו שירצה את החדר, דוד יהיה מוסמך קובי

 : נפרסם שוב את שני החדרים הפנויים.דוד

 תמשיך לפרסם מכרז באתר המועצה? X: כרגע אין ביקוש, אין מול מי למהל מו"מ. עכשיו מגיע רליאו

 אי אפשר, יש חוק במכרזים. :דוד

 פה, גם מהעבר זה שהדברים האלו מתנהלים מול ראש המועצה. הטעויות שנעשותאחת : רליאו

אחת לכל חדר,  -הצעות  3: המועצה פרסמה מכרז לאחר שביצעה שמאות, ניתן אומדן, היו יועמ"ש

. תפיקטיביוה שכולן , אחרי שהועדה ראתאלא אם כן  חוק קובע שלא צריך להמליץ על הצעה יחידהה

מקומות, אין מכרז זהה למכרז הקודם כאשר כל החומר נחשף, ברירת המחדל היא שראש  2נשארו 

 המועצה ינהל מו"מ לא פחות מהאומדן.

 .: בתנאי שיהיה פרסום נוסףרוית

 : אם מישהו שם ולא הגיש, הוא יוכל לבוא לנהל מו"מ?איריס

 : כןדוד
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 להגיש. : מי שיש לו חובות לא יכולקובי

 : האם קבעתם קריטריונים לשוכרים?רוית

 : תושבי מטולה, אומנים, אם יהיו יותר אז יהיה במה לדון.יקוב

 אקח את האומן.אומן ואחד לא, : אם יבואו שניים אחד דוד

ולא לצאת  שנים חייב במכרז. יכולנו להעלים עין 5החוק, כל  עשרות שנים אחורה לא פעלו לפי

 נו עושים סדר ופועלים לפי החוק.הרעיון שאנחבמכרז. 

 : בראייה תיירותית, אם אפשר להתנות שיהיו פתוחים בשבתות וחגים.ליאור

 יהודים.  אם העובדים בשבת ניתן להפעיל עסק לא  : נכון להיוםיועמ"ש

 החלטה:

 מאושר פ"א.

 2020אישור טבלת מועדי ישיבות מועצה לשנת  :4לסעיף 

 חגים ומועדים.: נצמדנו ליומנים, לפי קובי

 : אצלנו היו רשומים תאריכים אחרים, אם יש שינויים תיידעו מראש.ליאור

 .18:30-במקום ב 19:00-דורית: מבקשת שכל הישיבות יתחילו ב

 דיווח פעילות מרכז קהילתי לאורך השנה -  5לסעיף 

דברים להוסיף, . אם יש לכם רעיונות, 2020את סוגיית המתנ"ס נציג בינואר עם כל התוכנית של 

 תבואו עם זה.

 שונות – 6לסעיף 

: מקווה שעד סופ"ש נסיים עם סוגיית התקציב, במידה ונסיים עד יום חמישי נשלח לכם. ישיבת דוד

 .20:00-ב 31.12.19 -ה על התקציב תתקיים בהמועצ

 

 

 19:40הישיבה הסתיימה בשעה: 

 רשמה: יערה אסור מנהלת לשכה

 

 

 

 בכבוד רב,

                                                                                            

  ----------------------------                                                             ----------------------------- 

 דוד אזולאי                           קובי נגר        

 ראש המועצה                              מנכ"ל  המועצה      

 

 


